

NOMINATION FORM
「香港精神獎」提名表格

Please include information where relevant to help illustrate the fortitude, impact and inspiration demonstrated by the nominee.

請詳細描述參加者如何展現勇氣，感染力和啟發他人的故事，將有助評審了解有關提名。

Nomination Deadline 提名截止日期: 9 May 2021 (Sunday) 2021年5月9日 (星期日)

Please email the completed form and supplementary information (if any) to shk@scmp.com

請把填妥及已簽署的提名表格連同補充資料（如有）以電郵方式提交至 shk@scmp.com

NOMINEE DETAILS 參加者資料

Full name in English (Mr/Mrs/Ms/Miss)

中文姓名 (先生/太太/女士/小姐)

--	--

Contact Number 聯絡電話

Email 電郵

--	--

Address 地址

--

AWARD NOMINATION 提名獎項

Please ✓ one of the following award categories to nominate

請勾選 ✓ 以下其中一個提名獎項

Individual Award 個人獎項

- The Spirit of Community Award 社區貢獻獎
- The Spirit of Perseverance Award 堅毅不屈獎
- The Spirit of Culture Award 文化貢獻獎
- The Spirit of Innovation Award 創新為社群獎
- The Spirit of Youth Award (age 13-22) 青少年組別獎 (13-22歲)

Group Award 團體獎項

- The Spirit of Teamwork Award 團隊合作獎

1. Describe your reasons for nominating this individual/group for the award. (300 words maximum).
請描述提名參加者/參加團體的原因。（300字以內）

2. Share a case study with brief information showcasing how this individual/group explicates the value of the chosen award category. (300 words maximum)

請分享一個事例，說明參加者/參加團體值得表揚及獲得提名獎項的原因。(300字以內)

NOMINATOR'S DETAILS 提名人資料

Full name 姓名 (Mr 先生/Mrs 太太/Ms 女士/Miss 小姐) Organisation 機構

--	--

Contact Number 聯絡電話 Email 電郵

--	--

Address 地址

--

Relationship with the Nominee 與參加者關係

--

AGREEMENT 同意書

I have provided my personal details and I consent to the SCMP using them to further this nomination of the named nominee.

我同意《南華早報》於是項活動使用本人提供的個人資料。

Signature of the Nominee:

參加者簽署 :

Date 日期:

Signature/Chop of the Nominator:

提名人簽署/蓋印 :

Date 日期:

Thank you for your nomination. Please submit the completed form with signatures, together with the supplementary information (if any) to us by email.

多謝你的提名。請把填妥及已簽署的提名表格連同補充資料（如有），以電郵方式提交。

Nomination Deadline 提名截止日期: 9 May 2021 (Sunday) 2021年5月9日（星期日）Website 網站: spiritofhk.scmp.com | Email 電郵: shk@scmp.com | Enquiries 查詢: 2680 8152

--- END 完 ---